



华荣科技股份有限公司

WAROM TECHNOLOGY INCORPORATED COMPANY

华荣科技股份有限公司于 2006 年从温州迁移至上海嘉定区，主要生产工厂用、煤矿用、船舶、海洋平台用防爆灯具、防爆电器等产品；拥有现代化工业厂房 16 多万平方米、2000 余名员工，产品销售产值达到 20 亿左右，并通过了 ISO9001、IECEX、欧盟 ATEX 质量认证体系，产品获得了德国 PTB、法国 LCIE、俄罗斯 CU-TR 等多个国际组织的认证，是中国防爆电器行业的龙头企业。

Warom Technology Incorporated Company moved from Wenzhou to Jiading District, Shanghai in 2006, The company specializes in manufacturing explosion proof lighting fixtures and explosion proof electric apparatus for industrial, mining, marine, offshore areas with modern manufacturing buildings about 160,000 square meters, more than 2000 staffs, sales products output reached 2 billion and adopted the ISO9001, IECEX, EU ATEX Quality Management system and the products have been obtained PTB of Germany, LCIE of France, CU-TR of Russia and other international certification, WAROM is a professional leading company in explosion proof electrical line.

公司产品被广泛应用于石油、煤矿、化工、船舶等行业，所有产品全部拥有自己的知识产权，取得了中国及世界专利证书，并已经在全世界 30 多个国家和地区注册了“华荣”商标。

The company products are widely used in petroleum, coal, chemical, marine and other industries, has acquired intellectual property right of all its products, and has obtained Chinese and international patent certificates. And the Warom trademark has been registered in more than 30 countries and regions.



联系人：樊慧 电话：021-39972343/1522175627 E-mail: gmb9@warom.com

地 址：上海市嘉定区宝钱公路 555 号 (No.555 Baoqian Road, Jiading, District, Shanghai, China)

网 址：<http://www.warom.com>